



QUESTION FIVE :

Does Transport Canada intend to use the outcomes of this study to inform detailed and specific provisions to be included in regulation/legislation or is this study intended as more of a high-level overview of the developments that could identify areas for follow-on detailed analysis?

RESPONSE FIVE:

The objective of this project is a high level (but thoroughly researched) overview of work being undertaken internationally on automated motor carriers to help Transport Canada's Road Safety and Vehicle Regulation division identify areas for more detailed, follow up analysis to adapt our safety regime.



QUESTION N° 5

Transports Canada a-t-il l'intention d'utiliser les résultats de cette étude pour éclairer les dispositions détaillées et spécifiques à inclure dans la réglementation/la législation ou cette étude vise-t-elle davantage un aperçu de haut niveau des développements qui pourraient identifier les domaines de suivi détaillé une analyse?

RÉPONSE N° 5

L'objectif de ce projet est d'obtenir un aperçu de haut niveau (qui inclut des recherches approfondies) du travail entrepris à l'échelle internationale sur les transporteurs routiers automatisés afin d'aider la division de la Sécurité routière et de la réglementation des véhicules de Transports Canada à identifier les sujets nécessitant une analyse plus détaillée afin d'adapter notre régime de sécurité.